

«Богослужебная культура и стиль»

Приглашаем Вас принять участие в третьем общеевропейском православном церковно-певческом съезде, который пройдет с 27 по 29 января 2022 года в онлайн режиме. В этот раз в центре внимания окажется тема благолепия церковного богослужения, в котором пение, чтение и литургические возгласы играют огромную роль. Будут подняты проблемы баланса музыки и слова, стиля исполнения церковных песнопений и чтения богослужебных текстов, воспитания у регентов, певчих и чтецов чувства церковного стиля и литургической культуры.

На съезде будут представлены:

- ✓ **лекции** известных международных специалистов в области хорового пения и церковно-музыкального искусства;
- ✓ **практические занятия** позволят улучшить свои навыки и задать вопросы;
- ✓ **групповые дискуссии** дадут возможность делегатам съезда лично поучаствовать в обсуждениях наиболее актуальных проблем для современных клиросов.

Съезд рассчитан на регентов приходов, певцов, чтецов, а также всех интересующихся православной хоровой музыкой.

Цена за участие в съезде варьируется от **EUR 39** до **EUR 79** в зависимости от количества выбранных Вами дней (от 1 до 3). Онлайн мероприятия будут проводиться 27^{го} и 28^{го} января с 15:00 до 21:30, а 29^{го} января с 9:00 до 15:00 по центральноевропейскому времени.

Регистрация участников съезда открыта до 23 января 2022 года. Для регистрации необходимо заполнить форму на сайте комитета: www.aecmc.org.

По всем вопросам обращаться по адресу: contact@aecmc.org



Съезд проходит под эгидой церковно-музыкальной комиссии при Архиерейском Синоде Русской Православной Церкви Заграницей

По благословению митрополита Берлинского и Германского Марка и епископа Лондонского и Западно-Европейского Иринейя

AECMC**All-European
Church
Music Committee****The Third Pan-European
Orthodox Liturgical Music
Conference****online, 27-29 January 2022**

"Liturgical Culture and Church style"

We invite you to take part in the second Pan-European Orthodox Liturgical Music Conference, which will be held from 27 to 29 January 2022 online. The Conference will feature lectures by renowned international specialists in the field of choral singing and church-musicianship, workshops and group discussions. The focus this time will be on the theme of the beauty of church services, in which singing, reading and liturgical exclamations play a huge role. The problems of the balance between music and words, the style of performing church chants and reading liturgical texts, instilling a sense of church style and liturgical culture among the choir directors, singers and readers will be raised.

The Conference will feature:

- ✓ **Lectures** by renowned international specialists in the field of choral singing and church-musicianship;
- ✓ **Workshops** will help participants to raise their own skill levels and clarify their concerns;
- ✓ **Roundtables** will give conference participants the opportunity to join in discussions of the most pressing issues facing today's kliros.

The conference welcomes church choir conductors, singers, readers, and all others interested in Russian Orthodox choral music.

The price for participation varies from **EUR 39** to **EUR 79**, depending on the number of days you have chosen (from 1 to 3). Online activities will take place on 27th and 28th of January from 3:00 pm to 9:30 pm and on 29th of January from 9:00 am to 3:00 pm Central European Time.

Conference registration is open until 23 January 2022. To register, it is required to fill out the form on the committee's website: www.aecmc.org

All inquiries should be addressed to: contact@aecmc.org



The Conference is held under the auspices of the Synodal Liturgical Music Commission of the Russian Orthodox Church Outside of Russia

With the blessing of Metropolitan Mark of Berlin and Germany and Bishop Irenei of London and Western Europe

